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PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 

KONTROLĖS KOMITETAS 

 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2019-10-15 T3-34 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2019 m. spalio 11 d. 14.00 – 15.45 val. 

Posėdžio pirmininkė – komiteto pirmininkė Jūratė Jovaišienė. 

Posėdžio sekretorė – Savivaldybės mero padėjėja Milda Jarašūnienė. 

Dalyvavo: komiteto nariai – Linas Kruopis, Igoris Malinauskas, Helena Simonaitienė;  

Savivaldybės administracijos direktorius Povilas Balčiūnas, Savivaldybės administracijos 

direktoriaus pavaduotojas Paulius Petkevičius, Savivaldybės kontrolierė Rima Juodokienė, Kontrolės ir 

audito tarnybos vyriausioji patarėja Ilma Paliukėnaitė, UAB „Pasvalio vandenys“ l. e. p. direktorius L. 

Janeliūnas, UAB „Pasvalio vandenys“ direktoriaus pavaduotojas A. Mataitis. 

Nedalyvavo:  

 

 Komitete dalyvauja visi komiteto nariai, kvorumas yra. 

 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė kalbėjo apie darbotvarkę, kurią sudaro 5 klausimai. 

Vyko pasisakymai dėl gyventojų skundų svarstymo, komiteto posėdžio darbotvarkės. 

 

 DARBOTVARKĖ: 

 1. Dėl gyventojų skundų svarstymo. 

 2. Dėl UAB „Pasvalio autobusų parkas“ veiklos audito ataskaitos svarstymo. 

3. Dėl kitų klausimų. 

4. Dėl 2018 m. lapkričio 12 d. įsakymo Nr. KV-11 „Dėl Savivaldybės kontrolės ir audito 

tarnybos 2019 metų veiklos plano patvirtinimo“ papildymo. 

5. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos 2020 metų veiklos plano 

projekto. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė klausė komiteto narių dėl klausimų svarstymo eiliškumo ir 

pasisakė. 

 

1. SVARSTYTA. 2018 m. lapkričio 12 d. įsakymo Nr. KV-11 „Dėl Savivaldybės kontrolės ir 

audito tarnybos 2019 metų veiklos plano patvirtinimo“ papildymas. 

Pranešėja R. Juodokienė. Ji pristatė informaciją apie Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 

2019 metų veiklos plano papildymą.  

Komiteto narys I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė atsakė į pateiktą klausimą. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Į kito Kontrolės komiteto posėdžio darbotvarkę įtraukti klausimą dėl nekilnojamojo 

Savivaldybės turto (būsto) pardavimo Joniškėlyje (į klausimus atsakys Savivaldybės administracijos 

direktorius). 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė, komiteto narys I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė atsakė į pateiktus klausimus. 

Vyko pasisakymai. 

NUSPRĘSTA: Bendru sutarimu pritariama papildytam Savivaldybės kontrolės ir audito 

tarnybos 2019 metų veiklos planui. 
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2. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos 2020 metų veiklos 

plano projektas. 

Pranešėja R. Juodokienė. Ji pristatė informaciją apie Pasvalio rajono savivaldybės Kontrolės ir 

audito tarnybos 2020 metų veiklos plano projektą. 

Kalbėjo Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, Savivaldybės kontrolierė R. 

Juodokienė, posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė, komiteto nariai I. Malinauskas, H. Simonaitienė. 

Vyko diskusija. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė pateikė klausimą. 

Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė atsakė į pateiktą klausimą. 

Komiteto narys I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė atsakė į pateiktus klausimus. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

NUSPRĘSTA: Pasvalio rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos 2020 metų veiklos 

plano projektui pritariama. 

Vyko pasisakymai dėl komiteto posėdžio darbo. 

3. SVARSTYTA. UAB „Pasvalio autobusų parkas“ veiklos audito ataskaitos svarstymas. 

Kalbėjo posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė, komiteto narys L. Kruopis. 

Pranešėja R. Juodokienė. Ji pristatė UAB „Pasvalio autobusų parkas“ veiklos audito ataskaitą. 

Pranešėją papildė Kontrolės ir audito tarnybos vyriausioji patarėja I. Paliukėnaitė. 

Vyko pasisakymai. 

Komiteto nariai L. Kruopis, I. Malinauskas, posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė pateikė 

klausimus. 

Kontrolės ir audito tarnybos vyriausioji patarėja I. Paliukėnaitė ir Savivaldybės kontrolierė R. 

Juodokienė atsakė į pateiktus klausimus. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Komiteto narys L. Kruopis pateikė klausimus. 

Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė atsakė į pateiktus klausimus. 

Nuo 14.52 val. komiteto posėdyje nedalyvauja I. Malinauskas. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė, komiteto narys L. Kruopis pateikė klausimus. 

Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė atsakė į pateiktus klausimus. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Komiteto narys L. Kruopis pateikė klausimą. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė atsakė į pateiktą klausimą. 

Vyko pasisakymai. 

NUSPRĘSTA: Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybai 2019 m. lapkričio mėn. Savivaldybės 

taryboje pristatyti informaciją apie parengtą UAB „Pasvalio autobusų parkas“ veiklos audito ataskaitą. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

4. SVARSTYTA. Gyventojų skundų svarstymas. 

4.1. Dėl Pasvalio r. Narteikių mokyklos-darželio „Linelis“ geltonojo autobusiuko. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė perskaitė Kontrolės komitetui adresuoto el. laiško turinį, 

pakomentavo situaciją. 

Kalbėjo Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, posėdžio pirmininkė J. 

Jovaišienė, Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė. 

4.2. Dėl geriamojo vandens tiekimo sutarties sudarymo. 

Kalbėjo Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas. 

Nuo 15.25 val. Komiteto posėdyje dalyvauja UAB „Pasvalio vandenys“ l. e. p. direktorius L. 

Janeliūnas, UAB „Pasvalio vandenys“ direktoriaus pavaduotojas A. Mataitis. 

UAB „Pasvalio vandenys“ atstovai paaiškino situaciją. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė, komiteto narys L. Kruopis pateikė klausimus. 

UAB „Pasvalio vandenys“ l. e. p. direktorius L. Janeliūnas, UAB „Pasvalio vandenys“ 

direktoriaus pavaduotojas A. Mataitis atsakė į pateiktus klausimus, pakomentavo situaciją. 

Vyko pasisakymai. 

Komiteto narė H. Simonaitienė pateikė klausimą dėl išvados. 
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Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė kalbėjo apie atsakymo pateikimą pareiškėjui. 

Vyko pasisakymai. 

Posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė kalbėjo apie suformulavimą ir priimamą Komiteto sprendimą 

siūlant T. Žukauskui pateikti prašymą dėl techninių sąlygų prisijungimo išdavimo. 

Komiteto narė H. Simonaitienė siūlymui pritarė ir nuo 15.40 val. nedalyvauja Komiteto 

posėdyje. 

 Komitete dalyvauja mažiau kaip pusė komiteto narių, kvorumo nėra. 

Kalbėjo posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė. 

Nuo 15.42 val. Komiteto posėdyje nedalyvauja L. Kruopis. 

Pasisakė posėdžio pirmininkė J. Jovaišienė, UAB „Pasvalio vandenys“ direktoriaus 

pavaduotojas A. Mataitis. 

 

 

 Protokolas surašytas garso įrašo pagrindu, komiteto posėdžio turinys – garso įraše. 

Komiteto posėdžio garso įrašas reglamento nustatyta tvarka saugomas 1 metus. 

 

 

Posėdžio pirmininkė                             Jūratė Jovaišienė 

 

 

Posėdžio sekretorė                              Milda Jarašūnienė 

 

 

 

 


